

RULES & REGULATIONS FOR CHILDREN'S PLAYROOM

1. Daily opening hours are from 6:30a.m. to 10:30a.m.
2. The play area is designed for children from two (2) to eight (8) years of age and they must be accompanied by adults at all times. Guests shall be accompanied by a resident at all times.
3. The playroom may accommodate not more than 18 persons, while the play structure may accommodate not more than 10 children. The Manager reserves the right to regulate the number of users at any one time.
4. Due care shall be taken at all times, in particular when using the equipment.
5. All users shall take off shoes and wear socks before entering the Children's Playroom.
6. If a child has recently been injured, or is not feeling well, he/she must not use the playing facilities.
7. Users with any communicable diseases, or blisters/cuts/sores on skin should not use Children's Playroom.
8. No eating or drinking is allowed inside the room; this includes candies and chewing gum.
9. No running, ball games or throwing objects in the playroom.
10. No smoking, spitting or littering is allowed.
11. No coaching services are permitted unless approved by the Manager.
12. Users shall not take any toys or facilities out of the playroom.
13. Users shall comply with the instructions given by the Manager. The Manager reserves the right to refuse admittance for any person who breaches any of the rules or causes nuisance or danger to other Clubhouse users.
14. The Manager reserves the right to amend the rules and regulations without prior notice.
15. The Manager reserves the right to suspend the Children's Playroom at its absolute discretion without prior notice.
16. Users shall be held wholly responsible for all damage/loss/mess and the cost of repair/replacement/cleaning in respect of the Children's Playroom and its equipment.
17. Users shall be solely responsible of their personal belongings. The Manager and its agent shall not be responsible for any loss, death, injury or damage arising out of or in connection with using the facilities.

兒童遊樂室使用守則

1. 開放時間為每日上午六時三十分至晚上十時三十分。
2. 兒童遊樂室是設計給年齡二至八歲之兒童使用，並必須由成人全程陪同下方可使用。訪客必須由業戶全程陪同下方可使用。
3. 兒童遊樂室使用上限人數為十八人，而遊戲架使用上限人數為不多於十位兒童。本管理公司有權控制進入或使用本場地之人數。
4. 使用兒童遊樂室內各項設施時，請時刻保持警惕。
5. 使用人士必須先脫下鞋子，並穿上襪子方可進入本兒童遊樂室。
6. 如兒童有受傷或不適，就不應使用此遊樂設施。
7. 如患有傳播性疾病、身體有水泡/傷口/發炎，切勿使用兒童遊樂室內所有設施。
8. 場內嚴禁飲食，包括糖果或香口膠。
9. 不可在場內奔跑追逐、玩球類遊戲或拋擲物件。
10. 嚴禁吸煙、隨地吐痰及亂拋垃圾。
11. 除非得到本管理公司批准，否則不得在兒童遊樂室提供課程或訓練服務。
12. 不可將場內任何玩具或設施帶離兒童遊樂室。
13. 使用者必須遵守管理公司職員之指示。管理公司有權拒絕任何違反上述守則或騷擾或危害其他會所使用者的人士進入。
14. 管理公司保留隨時更改上述守則之權利而無須預先另行通知。
15. 管理公司保留隨時暫停開放兒童遊樂室之權利而無須預先另行通知。
16. 場地及場內一切設施及器材若有任何損毀/遺失/弄污等，使用者須負全責，並須繳付有關維修/更換/清潔費用。
17. 應小心看管個人財物。任何人士使用本設施時，引致或造成任何損失、死亡、損傷或損毀，本管理公司概不負責。